[bookmark: _GoBack]السيرة الذاتية
اسم الشخص الكامل:- حليم اسماعيل شنته
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Mobile: +9647901412182
Email: haleem_i_sh2007@yahoo.com
ملخص تعريفي:
 
· حليم اسماعيل شنته من مواليد 1979 حاصل على شهادة الماجستير من كلية الادارة والاقتصاد جامعة بغداد، عضو في الهيئة التدريسية / قسم المحاسبة، خبرة في العمل المحاسبي مدة تزيد عن (12)  سنة.

 الشهادات الدراسية:
 
· Ph.D. #1:
· M.Sc. #2: حاصل على شهادة الماجستير من كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة بغداد عام 2010 بتقدير (جيد عالي)
· B.Sc. #3: حاصل على شهادة البكالوريوس من كلية بغداد للعلوم الاقتصادية الجامعة للعام الدراسي 2004/2005 بتقدير (جيد جداً) بترتيب (الأول) على قسم المحاسبة ولمدة أربع سنوات وبترتيب (الثالث) على الكلية.

الجوائز والتكريم الأكاديمي

· #1: حاصل على كتب شكر وتقدير وشهادات تقديرية ودرع الكلية من داخل الجامعة المستنصرية تزيد عن (15) كتاب شكر وتقدير.
· #2: حاصل على كتب شكر وتقدير وشهادات تقديرية من خارج الجامعة المستنصرية تزيد عن (6) كتاب شكر وتقدير.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

· #1: خبرة تزيد عن (10) سنوات في المجال المهني كمحاسب ومدقق حسابات 
· #2: خبرة تزيد عن (6) سنوات في المجال الأكاديمي (تدريس في الاختصاص)

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

	الدراسات الأولية
	الدراسات العليا

	1. مبادئ المحاسبة للمرحلة الاولى.
2. محاسبة المتوسطة للمرحلة الثانية.
3. محاسبة التكاليف للمرحلة الثاثلة.
4. محاسبة التكاليف المتقدمة للمرحلة الرابعة.
5. محاسبة الادارية للمرحلة الرابعة.
	



الأنتساب المهني او الجمعيات:

1. عضو في نقابة المحاسبين والمدققين العراقيين منذ عام 2005.
2. عضو نقابة المعلمين منذ عام 2014.
3. عضو سابق بمجلة (أفــاق محاسبية) الخاصة بكلية بغداد للعلوم الاقتصادية الجامعة.
4. عضو في عدة لجان مؤقتة ودائمية في كلية الادارة والاقتصاد والجامعة المستنصرية.



المنشورات العلمية

 1.. تم نشر عدد من البحوث اثناء فترة دراسة البكالوريوس اهمها بحث بعنوان (نظرة على التطور التأريخي لعلم المحاسبة)
 2. البحوث المنشورة اثناء الفترة الاكاديمية  :- أ. جودة التعليم ضمان لتحقيق الميزة التنافسية المستدامة.
                                                   ب. التخطيط الاستراتيجي اساس في تحقيق جودة التعليم العالي.
                                                   جـ. اسهام ابداع الجامعات العراقية وقطعات الاعمال في انشاء حاضنات الاعمال.
3. ورقة عمل بعنوان (التميز في الاداء في ضوء معايير الجودة).

تطوير المهارات:

1. تم المشاركة في بعدد من الندوات وورش عمل ومؤتمرات بصف باحث او مشارك داخل كلية الادارة والاقتصاد/ الجامعة المستنصرية.
2. تم المشاركة بعدد من الندوات وورش عمل ومؤتمرات بصف باحث او مشارك خارج الكلية اهمها:-
1. المشاركة في المؤتمر العلمي لجامعة الكوفة الرابع لعام 2013/2014 والخامس لعام 2014/ 2015.
2. المشاركة في المؤتمر الدولي التاسع لجامعة كربلاء لعام 2016/2017.
3. المشاركة في ندوة علمية لمكافحة المخدرات في مركز كربلاء للدراسات والبحوث.
4. المشاركة في الندوة العلمية في الكلية التقنية. 




































Curriculum Vitae
Name Of. Person: HALEEM I.SHANTA
Mustansiriyah University – College of Administration and Economy
Mobile: +9647901412182
Email: haleem_i_sh2007@yahoo.com
 PERSONAL SUMMARY:
 
Haleem I.Shanta, Born in 1979, Master's degree from the College of Administration and Economy, Baghdad University, faculty / A member of the faculty in the Department of Accounting, experience in accounting work for more than 10 years.


 EDUCATION:
 
· Ph.D. #1:
· M.Sc. #2: Master's degree from the Faculty of Administration and Economics / University of Baghdad in 2010 estimate (high is good)

· B.Sc. #3:  Bachelor's degree from Baghdad College of Economic Sciences University for the academic year 2004/2005 estimate (very good), the order of (I) the accounting department for a period of four years and the order of (III) to college.

 ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

· #1: Holds a written acknowledgments and certificates of appreciation and shield college within the University of Mustansiriya more than (15) a letter of appreciation.

· #2: Holds a written acknowledgment of appreciation and certificates from outside the Mustansiriya University in excess of (6) a letter of appreciation.


 ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

· #1: Experience of more than 10 years in the professional field as an accountant and auditor.
· #2: Experience of more than 6 years in the academic field.
COURSES TAUGHT:

	Undergraduate
	Graduate

	1. Accounting Principles
2. Intermediate Accounting
3. Cost Accounting
5. Management Accounting

	





PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

1. In the Association of Accountants and Auditors Iraqis member since 2005.
2. Member of the teachers union since 2014.
3. Former member of the magazine (woke accounting) of the Faculty of Economic Sciences of Baghdad University.
4. Member of several temporary and permanent committees in the College of Business and Economics and the University of Mustansiriya.

PUPLICATIONS:

1. Has been published a number of research during the period of undergraduate study of the most important research     
titled (a look at the historical development of science Accounting)
  2. Research published during the academic period: - 
A. Ensure the quality of education to achieve sustainable competitive advantage.
B. Strategic planning based on the achievement of the quality of higher education.
3. A working paper entitled (excellence in performance against quality standards).


PROFFESSIONAL DEVELOPMENT

1. Been involved in a number of seminars, workshops and conferences row researcher or participant within the Faculty of Administration and Economics / University of Mustansiriya.

2. Post a number of seminars, workshops and conferences row researcher or participant outside the college including: -
A. Participation in Scientific Conference of the University of Kufa, fourth and fifth year 2013/2014 for the year 2014/2015.
B. Participation in the anti-drug scientific symposium in Karbala Center for Studies and Research.

3. To participate in the scientific symposium at the technical college.


